
 

 

 

26. juli 2016 

 

I henhold til Inatsisartuts forretningsorden § 37,  skal jeg hermed fremlægge følgende 

spørgsmål til Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål: 

1. Hvor langt er man nået med planerne om, at etablere et krisecenter i Tasiilaq? 

2. Hvornår regner man med, at finde et areal til anlæg og starte byggeriet af 

ejendommen? 

3. Hvornår regner man med, at krisecenteret kan indvies? 

(Medlem af Inatsisartut, Laura Táunâjik, Siumut) 

 

Begrundelse: 

Under Inatsisartuts forårssamling blev alle partier enige om, at godkende, at der skal etableres et 

krisecenter i Tasiilaq.  

Borgerne glæder sig til dette indfries. Forventningerne er forståeligt nok meget store hvorfor, at 

befolkningen ønsker, at få at vide, hvilken status dette projekt har.  

På baggrund af de mange borgerhenvendelser, stiller jeg derfor dette § 37 spørgsmål.  

Jeg ønsker, at mit spørgsmål besvares indenfor 10 på hinanden følgende arbejdsdage.  

 

 

 


